
PROTOKÓŁ NR 55/2023

z posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu i Turystyki

które odbyło się 18 stycznia 2024 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kowarach.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15.06. Uczestniczyli w nim, zgodnie z załącznikiem nr 1: 

Członkowie Komisji: 
1. Ewa Pędziwiatr – przewodnicząca Komisji, 
2. Ewa Borczyk – z-ca przewodniczącej Komisji
3. Anna Klepacz
4. Radosław Adamowicz
5. Adam Bierowski
6. Karol Przybylak
7. Stanisław Schmidt 

Nieobecni:Beata Espenschied, Dagmara Rodowicz
Obecni spoza grona członków Komisji: Ryszard Rzepczyński.
Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2022 rok.
4. Plan pracy Komisji na 2023 rok.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1  Przewodnicząca Komisji  otworzyła posiedzenie witając zgromadzonych, stwierdziła 
quorum. 

Ad. 2 Przewodnicząca odczytała porządek obrad, który został przyjęty  jednogłośnie.

Ad. 3 Sprawozdanie z pracy Komisji za 2023 rok zostało przyjęte bez uwag, załącznik nr 2

Ad. 4  Plan pracy Komisji na 2024 rok został zatwierdzony po dopisaniu drugiego zdania 
w punkcie 3, załącznik nr 3

Ad. 5 W sprawach różnych  głos zabrała Pani Ania Klepacz, z prośbą o ustalenie terminu 
Komisji  w  celu  rozpoczęcia  prac,  w  obecności  Pani  Naczelnik  WSS,  nad  projektem 
regulaminu  przyznawania  dodatków  dla  nauczycieli.  Nadto  wspomniała,  że  na  ostatnim 
posiedzeniu  Komisji  Rewizyjnej  Pan  Tadeusz  Cwynar  zaproponował,  by  wobec  braków 
kadrowych zainteresować uczniów naszego liceum i szkoły branżowej działalnością OSP, by 
młodzi ludzie brali udział w ćwiczeniach strażaków-ochotników.
Przewodnicząca Komisji dodała, że również z uwagi na zagrożenia wojenne ze strony Rosji, 
niezbędne jest  przygotowanie  uczniów do nabycia  umiejętności  radzenia  sobie  z  ochroną 
życia, zdrowia, mienia i środowiska - szczególnie, że przedmiot edukacja dla bezpieczeństwa 
(EdB)  jest  obowiązkowo  realizowany  dopiero  w  klasie  VIII  szkoły  podstawowej  oraz 
wyłącznie w klasie I szkół ponadpodstawowych  w wymiarze 1 godziny tygodniowo.  
Przewodnicząca przedstawiła przykład innowacji pedagogicznej  napisanej  przez nauczycieli 
z przedszkola w Polsce dla grup dzieci 5 i 6 latków pn. Dziecięca drużyna strażacka. Celem 



tej  innowacji  jest  zapoznanie  dzieci  z  pracą  strażaków,  zainteresowanie  przedszkolaków 
zawodem strażaka oraz  wychowanie przyszłych ochotników straży pożarnej. 
W szkołach podstawowych można  rozważyć  wprowadzenia do programu nauczania - w 
ramach innowacji pedagogicznej – Edukację pożarniczą, jako dodatkowe zajęcia. Natomiast 
w  liceum,  przy  oddziale  przygotowania  wojskowego,  w  ramach  oferty  skierowanej  do 
uczniów  zainteresowanych  służbami  mundurowymi,  rozważyć  uruchomienie   klasy 
pożarniczej.
Propozycja  nie  została  przyjęta  z  aprobatą,  bo  najpierw  należy  znaleźć  animatora,  który 
zainteresuje  dzieci  i  młodzież  zawodem  strażaka.  Temat  zostanie  przedstawiony  na 
najbliższym spotkaniu z Komendantem OSP.

Ad. 6 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 16.20

Protokołowała:                                                                          Przewodnicząca Komisji
                                                                                                   Oświaty, Sportu i Turystyki
Ewa Pędziwiatr

          Ewa Pędziwiatr


	1. Otwarcie posiedzenia.
	2. Przyjęcie porządku obrad.
	3. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2022 rok.
	4. Plan pracy Komisji na 2023 rok.
	5. Sprawy różne.
	6. Zamknięcie posiedzenia.

